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Svenska Skidskytteförbundet 1(3)  
 
PROTOKOLL nr 6 
Styrelsemöte 20050820 
Plats: Idre 
Närvarande:   Björn Lindblom, Marianne Nilsson,   Olle Dahlin och Björn Bettner  dessutom som 
adjungerande Jean-Mark Chabloz och Staffan Eklund 
Förhinder: Håkan Hällholm, Lotta Wickenberg,  Lage Woutilainen samt Björn Eriksson 
 
 

1. Mötets öppnande 
 

Till mötets ordförande valdes Björn Bettner  som öppnade mötet och hälsade alla 
välkomna. 

 
2. Val av sekreterare justeringsman 
 

Björn Lindblom valdes till sekreterare och Marianne Nilsson valdes till justeringsman. 
 

3. Dagordning 
 

Dagordningen godkändes utan ändringar. 
 

4 Föregående protokoll 
  
Protokoll nr 5 gicks igenom och lades till handlingarna 

 
5 Ekonomi 

Förra årets kostnadsutfall redovisades och skrevs under för att biläggas 
årsmöteshandlingarna 
Marianne informerade om budgetläget för nästa år. Styrelsen beslutade att förslag nr 2 
skall presenteras för årsmötet. 
Styrelsen beslutade att Staffan Eklund får inköpa en bärbar dator samt en digitalkamera 
för en total kostnad av ca 10 000:-   
Beslutade att lämna bidrag till Biathlon Östersund för samutnyttjande av bidragsanställd. 
   

6    Sponsorer 
Olle informerade om  att läget i  kontakterna med APF  går något trögt för närvarande 
men att arbetet fortsätter 
Olle fick i uppdrag att slutföra kontakten med en sponsorjägare samt att tillsammans med   
Staffan genomföra förhandlingar med en framtida sponsor. 
Förfrågan som inkommit från Anna-Karin om egen sponsor diskuterades, efter kontroll 
skall vi lämna besked dock senast om tre veckor via kansliet. 
Ett två års avtal med Försvarsmakten är klart.  
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7    Framtiden 

Staffan  informerade om sin vision om nästa 4 års period, följande punkter är särskilt    
viktiga. 
1. Universitet i Östersund bör prioriteras för att säkerställa fortsatt rekrytering till A 

laget. 
2. Gemensam lägerverksamhet med olika tester: ”Jobba mot samma mål” 
3. Att ledare i framtiden arvoderas vilket innebär att vi kan ställa krav. 
4. Att vi fortsätter jobba i fyra års cykler vad gäller anställda kring laget. 
5. Rekryteringsläger med ledarutbildning måste årligen genomföras. 

 
8    Verksamhetsberättelse 

Verksamhetsberättelse och plan är klar och kommer att distribueras till klubbar och 
distrikt senast 2 veckor före årsmötet. 
 

9 Internationellt    
Olle  Dahlin redogjorde för utvecklingsprojektet ”Ett världscentrum för skidskytte” 
Projektplanen har presenterats för styrelsen. Styrelsen beslutade att tillsätta en styrgrupp 
som skall bestå av följande personer 
Olla Dahlin, Marianne Nilsson och Björn Bettner.  
En ny grafisk profil skall tas fram både för Förbundet och projektet. 
Avtalen är klara mellan Förbundet - Torsby samt Förbundet -  Idre vad gäller årets EC 
tävlingar. Olle fick i uppdrag att tillsätta IR till dessa tävlingar i samråd med arrangörerna. 
Ansökan om internationellt stimulansbidrag presenterades och kommer att insändas till 
RF. 
Marianne fick i uppdrag att kontrollera vilka personella resurser vi har för att stötta  
tävlingsorganisationerna. 
Styrelsen via Olle Dahlin inbjuder IBU:s ordförande Anders Besserberg till tävlingarna i 
Torsby. 
Tävlingsansökningarna för nästa period av EC och JWM skall insändas till den sista 
september, Olle ombesörjer detta. 
5000 є har inkommit från IBU till vår utveckling av  damerna. 

 
 

10 Mitt Universitetet 
Björn Bettner får i uppdrag att teckna avtal med Mitt U om hyra av lokal för 20 000;-/år  
 
  

11 Tränare Mitt U 
Vi beslutade att avvakta om tränaren skall vara 50% eller heltidstjänst vid skolan tills vi 
har en säkrare budgetprognos. 

  
 

12 Talang 2006 
Björn Bettner får i uppdrag att genomföra Talang 2006. 
Han får även i uppdrag att kolla vad som kan göras med Talanghemsidan.  
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13 Tinget  

Björn Lindblom fick i uppdrag att kolla om Håkan vill samverka med Lotta om att 
genomföra tinget. 
 

14 Årsmötet 
Arbetet fortsätter enligt plan 
 

15  Handslaget/ledarförsörjning 
      Inga ansökningar har ännu inkommit vi kommer att via hemsidan påminna klubbarna   
      om att ansöka.  
 
16  Regioner/distrikt 

Ett underlag är framtaget och kommer att presenteras på hemsidan.   Vi kommer att ta    
denna  fråga som en särskild punkt under tinget. 

 
17 Skrivelse från Jämtland Biathlon 

Frågan bordlades p g a att styrelsen inta var beslutsmässig i ärendet. 
 
18 Övriga frågor 

Vi behöver träffas vid minst ett tillfälle per år för att i första hand diskutera kring och om 
allmänna funderingar. Detta möte borde kunna genomföras dagen/kvällen före ett 
styrelsemöte. 

 
19 Nästa  möte 

Omedelbart efter årsmötet. 
 
 
 
 
Idre den 20/8  2005.     

 
Vid protokollet 
 

 
 

__________________________________ __________________________________ 
Björn Lindblom  Björn Bettner 
Sekreterare  Mötesordförande 

 
 

__________________________________ 
Marianne Nilsson 
Justeringsman    

 
 


